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Geachte voorzitter

Geachte lijsttrekker

Natuur is belangrijk voor de mens. Meer natuur en biodiversiteit
maken Halle aantrekkelijker. Uit onderzoek blijkt ook dat hoe
groter de biodiversiteit is, hoe meer diensten de natuur levert in
onze gemeente (buffering van water, verminderen van
hitte-effecten, leveren van hout en voedsel, zuivering van onze
sterk vervuilde lucht, recreatie, bevorderen van de openbare
gezondheid door meer wandelmogelijkheden). Dit levert vaak
voordeel op aan de lokale economie. De aantrekkingskracht van het
Hallerbos is hier een voorbeeld van. Voldoende reden om als stad
volop in te zetten op natuur en biodiversiteit.

Met Natuurpunt Halle heeft de stad een sterke, lokale partner om
dit te bereiken. Een sterke partner met meer dan 550 Halse
gezinnen, een ambitieus en dynamisch bestuur, een traditie van
overleg en samenwerking met het Halse stadsbestuur, en vele
projecten die op stapel staan, met als vlaggenschip het Plan
Boommarter.



Samen voor een herstel van de natuurkwaliteit

Het herstel van de natuurkwaliteit realiseren we onder meer door de
aankoop en inrichting van natuurgebieden. Natuurgebieden zijn
veilige havens voor verschillende dier- en plantensoorten en
versterken zo de biodiversiteit in Halle. In Halle zetten we in op
uitbreiding van Berendries en Maasdalbos en werken we samen
met het ANB en de Stad Halle aan Plan Boommarter. Natuurpunt
Halle apprecieert dit bestaande en goed lopende
samenwerkingsverband en durft te hopen op een vervolg op dit
ambitieuze verhaal. Zo werken we samen aan een kwaliteitsvolle
omgeving.

Natuurpunt Halle vraagt een verdere ondersteuning onder de
vorm van stedelijke subsidies om deze gebieden verder uit te
breiden én het behoud van de bestaande, goede
samenwerkingsverbanden met de stad Halle. Samen maken we
van de natuur in Halle een sterk merk.

Natuurpunt Halle engageert zich om als concrete terreinbeheerder
de Hallenaar meer en bereikbare natuur aan te bieden.
Samen maken we van de natuur in en rond het Hallerbos iets waar
we als Hallenaar terecht fier op kunnen zijn.

Hopen wij dat dit algemene memorandum voor u een inspiratie
kan zijn om de komende uitdagingen tegemoet te treden, en een
fundament mag vormen bij de invulling van uw programma voor, en
binnen, de volgende legislatuur. Wij willen hieromtrent zeker in
dialoog gaan en, zoals de voorbije decennia, ons ‘steentje’ en ons
'boompje’ bijdragen om Halle ook in de toekomst een deel van de
groene Vlaamse Rand te houden.

Met vriendelijke groeten,
Natuurpunt Halle

https://www.planboommarter.be/wat

